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PROTOKÓŁ NR 3/17/03 
 

z posiedzenia Komisji O�wiaty i Wychowania 
Rady Powiatu Pabianickiego 

w dniu 4 listopada 2003 r. o godz. 15.30  
w „Sali Kominkowej” Starostwa Powiatowego w Pabianicach 

 
 
 

Ad. 1  
Posiedzenie otworzyła Przewodnicz�ca Komisji p. Halina Bakus, która powitała 

członków komisji oraz go�ci (listy obecno�ci w zał�czeniu – zał�cznik nr 1).  
 
 

Ad. 2 
Przewodnicz�ca Komisji przedstawiła porz�dek obrad (zał�cznik nr 2), a nast�pnie 

poddała go pod głosowanie. Wynik głosowania był nast�puj�cy: 
za – 9,  przeciw – 0,  wstrzymuj�cych si� – 0 
Porz�dek obrad został przyj�ty jednogło�nie. 
 
 

Ad. 3 
 Dotyczy punktu: przyj�cie protokołu nr 3/16/03 z 13 pa�dziernika 2003 r. 

Ze wzgl�du na to, �e nie było uwag  p. Przewodnicz�ca poddała pod głosowanie 
Protokół nr 3/16/03: 

za – 9,  przeciw – 0,  wstrzymuj�cych si� – 0. 
Protokół nr 3/16/03 Komisji O�wiaty i Wychowania z dnia 13 pa�dziernika 2003 roku 

został przyj�ty jednogło�nie. 
 

 
Ad. 4 
 W punkcie tym p. Bakus poprosiła o informacje Członka Zarz�du Powiatu 
Pabianickiego – p. Halin� Fisiak. 
 P. Halina Fisiak przedstawiła wykaz spraw jakimi zajmował si� Wydział O�wiaty         
w dniach  od 13 pa�dziernika do 6 listopada 2003 roku (zał�cznik nr 3). 
 
 
Ad. 5 

Dotyczy punktu: Informacja z wykonania bud�etu Powiatu Pabianickiego za I 
półrocze 2003 roku.  

Informacj� tak� przedstawiła Skarbnik Powiatu Pabianickiego p. El�bieta Piekielniak. 
Ze wzgl�du na to, �e nie było pyta�  p. Przewodnicz�ca zaproponowała głosowanie 

nad przyj�ciem informacji z wykonania bud�etu za I półrocze 2003 roku. 
W wyniku głosowania: 
za – 8,  przeciw – 0,  wstrzymuj�cych si� – 0, 

członkowie Komisji O�wiaty i Wychowania pozytywnie zaopiniowali w/w informacj�. 
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Ad. 6 
a) 

Dotyczy punktu: Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian bud�etu Powiatu 
Pabianickiego na 2003 rok. 

Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Pabianickiego p. El�bieta 
Piekielniak. 

Ze wzgl�du na to, �e nie było uwag p. Przewodnicz�ca zaproponowała głosowanie nad 
w/w projektem uchwały. W wyniku głosowania: 

za – 9,  przeciw – 0,  wstrzymuj�cych si� – 0 
członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian bud�etu 
Powiatu Pabianickiego na 2003 rok. 
 
b) 
 Dotyczy punktu: Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniaj�cej uchwał� w sprawie 
utworzenia Zespołu Szkół Specjalnych w Pabianicach. 
 Projekt omówiła Członek Zarz�du Powiatu Pabianickiego – p. Halina Fisiak.  

Ze wzgl�du na to, �e nie było uwag p. Przewodnicz�ca zaproponowała głosowanie nad 
w/w projektem uchwały. W wyniku głosowania: 

za – 9,  przeciw – 0,  wstrzymuj�cych si� – 0 
członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu 
Szkół Specjalnych w Pabianicach. 
 
c) 
 Dotyczy punktu: Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniaj�cej uchwał� w sprawie 
utworzenia Zespołu Szkół Specjalnych w Konstantynowie Łódzkim. 
 Projekt omówiła Członek Zarz�du Powiatu Pabianickiego – p. Halina Fisiak.  
 P. Ewa �miech zwróciła uwag�, �e w §2 jest bł�d w nazwisku winno by� 
Grzegorzewska. 
 P. Halina Fisiak powiedziała, �e b�dzie to wprowadzone autopoprawk� 

Ze wzgl�du na to, �e nie było uwag p. Przewodnicz�ca zaproponowała głosowanie nad 
w/w projektem uchwały z wprowadzon� autopoprawk�. W wyniku głosowania: 

za – 9,  przeciw – 0,  wstrzymuj�cych si� – 0 
członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu 
Szkół Specjalnych w Konstantynowie Łódzkim. 
 
d) 
 Dotyczy punktu: Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Zespołu 
Szkół Zawodowych Specjalnych w Pabianicach. 
 Projekt omówiła Członek Zarz�du Powiatu Pabianickiego – p. Halina Fisiak.  
 Ze wzgl�du na to, �e nie było uwag p. Przewodnicz�ca zaproponowała głosowanie nad 
w/w projektem uchwały. W wyniku głosowania: 

za – 9,  przeciw – 0,  wstrzymuj�cych si� – 0 
członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 
Zespołu Szkół Zawodowych Specjalnych w Pabianicach. 
 
Ad. 7 
 Dotyczy punktu: sprawy ró�ne. 
 P. Waldemar Flajszer zapytał, dlaczego w I LO szkoła nie była ogrzewana przez 
pierwsze trzy dni sezonu grzewczego, natomiast w Zespole Szkół Nr 3 nie jest wystarczaj�co 
ciepło. 
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 P. Halina Fisiak odpowiedziała, �e z tego od kiedy zaczyna si� sezon grzewczy 
rozlicza si� dyrektor szkoły, gdy� s� to sprawy organizacyjne, natomiast je�li chodzi o Zespół 
Szkół Nr 3, to nie mieli sygnałów o tym, �e w szkole jest zimno. 
 P. Ewa �miech zapytała, czy co� si� dzieje ze spraw� Polskiego Stowarzyszenia na 
Rzecz Osób z Upo�ledzeniem Umysłowym koło w Pabianicach. 

P. Starosta poinformował, �e spraw� zaj�ło si� Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie. 
W chwili obecnej s� na etapie przygotowywania statutu. 

P. Kopias zapytała, dlaczego w Szkole Specjalnej na zaj�ciach praktycznych jest 
zimno. 

P. Fisiak odpowiedziała, �e nie powinno by� zimno jednak szkoła jest w trakcie 
przeprowadzki do nowej siedziby. 
 
 
Ad. 8 

P. Przewodnicz�ca podzi�kowała radnym i go�ciom za udział w posiedzeniu                
i zamkn�ła obrady. 
 
 
Protokołowała:                                          Przewodnicz�ca Komisji 
                                                                   O�wiaty i Wychowania 
 
Aneta Bro�yna   

Halina Bakus 


